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5th Global Chinese Accounting Association Summit
第五届环球华人会计高峰论坛

Carbon Emissions and Carbon Accounting
碳排放核算及碳会计国际研讨会

Guangzhou, China 中国广州

2023年 6月 24-25日

The Global Chinese Accounting Association (GCAA), the School of Accounting, Economics and
Finance at Curtin University, and Guangdong University of Foreign Studies are proud to hold the 5th
Global Chinese Accounting Association (GCAA) Summit. The Summit is held in Guangzhou, China,
from 24-25 June 2023. This conference is made possible by an Australia-China Relations Focussed
Grant from the National Foundation for Australia-China Relations (the Foundation).
秉承团结全球华人会计人士，为跨国交流学习服务的理念，致力于打造全球华人会计精英高层次交流平

台，构建海内外会计政企界和学研界的信息桥梁及纽带。广东外语外贸大学粤港澳大湾区会计与经济发

展研究中心、广东外语外贸大学会计学院、环球华人会计学会（GCAA）以及科廷大学的会计、经济与金

融学院联合主办了 2023 年度 GCAA 会议，会议将于 2023 年 6 月 24 日至 25日在中国广州（线下）举行。

本次会议由澳大利亚政府澳中基金会提供的澳中关系专项拨款促成。
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This Summit aims to bring together academics and professionals to provide them incredible
opportunities to collaborate and discuss the issues around carbon emissions and carbon accounting.
This Summit will be a fantastic opportunity for networking and developing networks between academia
and industry. We welcome researchers and practitioners engaged in environmental management,
climate change, and environmental accounting/auditing/finance research to attend the summit.
会议的主题是桥接与纽带：中澳关于碳排放交易和供应链及信息披露的对话。本次峰会旨在汇聚学者和

专业人士，为他们提供难得的学习与合作的机会，从管理角度围绕上述主题进行讨论。我们欢迎从事环

境管理、气候变化和低排放会计/审计/金融研究和实践的学者与从业者参加本次峰会。

Conference
Organisers
主办单位:

Global Chinese Accounting Association (GCAA)
环球华人会计学会

School of Accounting, Economics and Finance, Curtin University
科廷大学会计、经济与金融学院

Research Center for Accounting and Economic Development of Guangdong-Hong
Kong-Macao Greater Bay Area, Guangdong University of Foreign Studies
广东外语外贸大学粤港澳大湾区会计与经济发展研究中心

School of Accounting, Guangdong University of Foreign Studies
广东外语外贸大学会计学院

Conference
grant supporter
会议基金支持者:

Australian Government National Foundation for Australia-China
Relations (the Foundation) 澳大利亚政府澳中基金会

Conference
Supporters
会议支持单位:

“深化混合所有制改革的机制创新和实现路径研究”课题组

广东智尚房地产土地资产评估咨询有限公司

Association of Chartered Certified Accountants (ACCA)
特许公认会计师公会

Institute of Management Accountants (IMA)美国管理会计师协会

Overview of the Journal 期刊概览

The Sustainability Accounting, Management and Policy Journal (SAMPJ) is a journal in the Social
Sciences Citation Index (SSCI) journal list. The journal brings together research from a range of
disciplinary approaches to address social and environmental sustainability challenges and the social
and environmental consequences of climate change. SAMPJ seeks to contribute to practical and policy
solutions to improve the impact of organisations and societies on sustainable development. The journal
takes research and viewpoints from academics, practitioners and consultants in the field.
The Sustainability Accounting, Management and Policy Journal (SAMPJ) 是社会科学引文索引 (SSCI)

期刊列表中的期刊。该杂志汇集了一系列学科方法的研究，以应对社会和环境可持续性挑战以及气候变

化的社会和环境后果。SAMPJ力求为切实可行的政策解决方案做出贡献，以提高组织和社会对可持续发

展的影响。该杂志发表该领域的学者、从业者和顾问的研究成国和观点。

(https://www.emeraldgrouppublishing.com/journal/sampj).

https://www.emeraldgrouppublishing.com/journal/sampj
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Conference Schedule 会议日程

Time Session Venue

June 24

8:30-9:00 Opening ceremony

Xingshi Zhiyuan Hall,

Easeland Hotel Guangzhou

9:00-10:00 Keynote Speech I

10:00-10:10 Group photo

10:10-10:40 Tea Break

10:40-11:40 Keynote Speech Ⅱ

11:40-14:00 Break

14:00-15:30

Parallel Forum 1A Mingde Hall, Easeland Hotel

Parallel Forum 1B Shangxing Hall, Easeland Hotel

Parallel Forum 1C Dexin Hall, Easeland Hotel

15:30-16:00 Tea Break

16:00-17:30

Parallel Forum 2A Mingde Hall, Easeland Hotel

Parallel Forum 2B Shangxing Hall, Easeland Hotel

Parallel Forum 2C Dexin Hall, Easeland Hotel

18:30-20:30 Welcome Dinner

June 25

9:00-10:00 Keynote Speech Ⅲ
Xingshi Zhiyuan Hall,

Easeland Hotel Guangzhou

10:00-10:30 Tea Break

10:30-12:00
Parallel Forum 3A Mingde Hall, Easeland Hotel

Parallel Forum 3B Shangxing Hall, Easeland Hotel
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Time Session Venue

Parallel Forum 3C Dexin Hall, Easeland Hotel

12:00-14:00 Break

14:00-15:00 Keynote Speech Ⅳ

Xingshi Zhiyuan Hall,

Easeland Hotel Guangzhou

15:00-18:00 Networking

18:30-18:35 Closing Remarks

18:35-18:40 Closing Ceremony

18:40-18:45 Best Paper Award

18:45-21:00 Dinner
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时间 事项 地点

6月 24日

8:30-9:00 开幕式

广州逸林假日酒店行实致远厅

9:00-10:00 主题演讲（一）

10:00-10:10 集体照

10:10-10:40 茶歇

10:40-11:40 主题演讲（二）

11:40-14:00 午间休息

14:00-15:30

平行论坛 1A 广州逸林假日酒店明德厅

平行论坛 1B 广州逸林假日酒店尚行厅

平行论坛 1C 广州逸林假日酒店德馨厅

15:30-16:00 下午茶

16:00-17:30

平行论坛 2A 广州逸林假日酒店明德厅

平行论坛 2B 广州逸林假日酒店尚行厅

平行论坛 2C 广州逸林假日酒店德馨厅

18:30-20:30 欢迎晚宴

6月 25日

9:00-10:00 主题演讲（三） 广州逸林假日酒店行实致远厅

10:00-10:30 茶歇

10:30-12:00

平行论坛 3A 广州逸林假日酒店明德厅

平行论坛 3B 广州逸林假日酒店尚行厅

平行论坛 3C 广州逸林假日酒店德馨厅
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时间 事项 地点

12:00-14:00 午间休息

14:00-15:00 主题演讲（四）

广州逸林假日酒店行实致远厅

15:00-18:00 学术研究交流

18:30-18:35 结语

18:35-18:40 闭幕式

18:40-18:45 最佳论文奖颁布

18:45-21:00 晚宴
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We look forward to seeing you at the conference
期待您的参会
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